

November 2023

CSTM Membership Renewal:

[Membership renewal](#) time has begun. Individual, institutional, student and retired memberships are available. In addition, membership gets you a discount to the conference and there will be a combined membership renewal/conference registration option for CSTM 2024 in Saskatoon.

Opening positions on the Board of Directors

The CSTM will open nominations for the positions of Vice-President, Director at Large, and Central Director in early January 2024. We encourage you to take the time now to consider if you or someone you know might be interested in taking on a more active role in the CSTM by participating as a Board member. For more information see [CSTM Board of Directors](#).

Save the Date for Upcoming events:

- [Blood Matters 2023](#): 3 November 2023 (Virtual)
- [ORBCoN Fall Symposium: MHP 2.0](#): 9 November 2023 (Toronto)
- [Regional ISBT Congress](#): 18-21 November 2023 (Cape Town, South Africa)
- [CVAA Conference](#): 24-26 April 2024 (Winnipeg)

Applications for the Canadian Blood Services BloodTechNet Award:

Canadian Blood Services' 2023 BloodTechNet Award Program competition is ending soon. The BloodTechNet Award Program supports the development of educational tools and resources for health professionals in the transfusion, cellular therapy, and transplantation communities in Canada. The program guidelines and application form can be found [here](#). The deadline for applications is November 15, 2023. To learn about completed BloodTechNet projects, visit our professional education website.

CSTM Conference - 2024: 23-26 May in Saskatoon!

Located in beautiful downtown Saskatoon, Saskatchewan, TCU Place is considered to be one of the best conference facilities in Western Canada. Hotels connected to CSTM conference: The Delta Bessborough and The Hilton Garden Inn.

Stay tuned for more information on the submission of abstracts!

Check it out: CSTM [Careers page](#) for current job postings. Interested in posting a job? Contact Webmaster

CSTM's November [blog](#): Dr. Gwen Clarke's Specialist in Transfusion Medicine program!

Thank you to the CSTM Educational Sponsor Bio-Rad Laboratories!

What else? Check out the CSTM [Website](#)

Novembre 2023

Renouvellement de l'adhésion CSTM:

C'est l'heure du [renouvellement de l'adhésion](#). Des adhésions de type individuelles, institutionnelles, étudiantes et retraitées sont disponibles. De plus, l'adhésion vous permet d'obtenir un rabais pour la conférence et il y aura une option combinée de renouvellement d'adhésion et d'inscription à la conférence pour la SCMT 2024 à Saskatoon.

Postes disponibles sur le conseil d'administration de la SCMT:

La SCMT ouvrira les mises en candidature pour les postes de vice-président, d'administrateur général et d'administrateur central au début de janvier 2024. Nous vous encourageons à prendre le temps dès maintenant de réfléchir si vous ou quelqu'un que vous connaissez pourriez être intéressé à jouer un rôle plus actif au sein de la SCMT en participant à titre de membre du conseil d'administration. Pour plus d'information, consultez le site [Conseil d'administration de la SCMT](#).

Réservez la date des événements éducatifs suivants:

- [Blood Matters 2023](#): 3 Novembre 2023 (Virtuel)
- [ORBCoN Fall Symposium: MHP 2.0](#): 9 Novembre 2023 (Toronto)
- [Regional ISBT Congress](#): 18-21 Novembre 2023 (Cape Town, South Africa)
- [CVAA Conference](#): 24-26 Avril 2024 (Winnipeg)

Candidatures pour le prix BloodTechNet 2023:

Le concours BloodTechNet 2023 de la Société canadienne du sang se termine bientôt. Le programme de bourses BloodTechNet soutient l'élaboration d'outils et de ressources pédagogiques à l'intention des professionnels de la santé dans les domaines de la transfusion, de la thérapie cellulaire et de la transplantation au Canada. Les lignes directrices du programme et le formulaire de demande se trouvent [ici](#). La date limite de dépôt des candidatures est le 15 novembre 2023. Pour en savoir plus sur les projets BloodTechNet, visitez notre site Web de formation.

Conférence de la SCMT 2024: 23-26 Mai à Saskatoon!

Située dans le magnifique centre-ville de Saskatoon en Saskatchewan, la Place TCU est considérée comme l'un des meilleurs centres de conférence de l'Ouest canadien. Les hôtels reliés à la conférence SCMT sont Le Delta Bessborough et le Hilton Garden Inn.

Restez à l'écoute pour plus d'informations sur la soumission de résumés scientifiques !

Consultez [la page Carrières](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles. Intéressé à afficher un emploi? Contactez le webmestre!

Découvrez notre dernier blog: Spécialiste au programme de médecine transfusionnelle avec la Dre Gwen Clarke!

Merci au commanditaire éducatif Bio-Rad Laboratories!

Quoi d'autre? Consultez [le site web de la SCMT](#)

